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GUIDE TILL EXTRAINSATT FÖRENINGSSTÄMMA
Stunden för SÖFREs kanske mest spännande dag är äntligen här. Det är dags för
den extrainsatta föreningsstämman. Men vad är egentligen en föreningsstämma?
Vad är stadgar för något? Hur röstar man? Vi har tagit fram den här guiden för att
försöka besvara alla era frågor om hur allt faktiskt fungerar.

REGISTRERING
I dörren på väg in kommer ni mötas av ett bord för registrering. Här kommer alla
som deltar att skrivas in för att veta vilka som har deltagit i mötet. Här kommer
det även registreras om du är ordinarie medlem, det vill säga studerar på
Södertörns högskola, eller om du är stödmedlem. Det är endast de ordinarie
medlemmarna som har förslags- samt rösträtt på stämman. Röstkort kommer att
delas ut till samtliga ordinarie medlemmar.

MÖTESFORMALIAN
Studentföreningen har till ändamål att främja medlemmarnas studier och vad
som därmed äger sammanhang. SÖFRE skall även verka för ett gott kamratskap
mellan medlemmarna. Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra
utbildningar och fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns högskola
gentemot omvärlden. SÖFREs medlemmar tar aktivt ställningstagande att stödja
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation).

Dagordning
Dagordningen visar det ”schema” sommötet måste hålla. Dagordningen för den
ordinarie stämman finns reglerad i våra stadgar (för mer om stadgar, se nedan).
Där står de punkter som stadgeenligt ska finnas med på en extrainsatt
föreningsstämma, men tillägg av punkter kan förekomma (till exempel motioner
och propositioner).

Mötesordförande
Mötesordförande är den person som leder stämman. Vanligtvis väljs SÖFREs
revisor in sommötesordförande på stämman och är därmed ansvarig för att
stämman löper enligt reglerna.

Justerare tillika rösträknare
Justerare är en person som efter stämman ska godkänna protokollet
(anteckningarna från stämman) för att se till att det följer det som verkligen ägde
rum. Rösträknare utses för att se till att röstningen i mötets beslutsfrågor går rätt
till, vanligtvis är detta två personer. Rösträknarna kallas fram för att räkna rösterna
om någon medlem yrkar på votering (se nedan) vid omröstning.
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Utlysande
I dagordningen finner man en punkt som heter ”mötets stadgeenliga utlysande”.
Med det menar man att mötet måste ha marknadsförts/informerats om på de
sätt som beskrivs i SÖFREs stadgar (för mer om stadgar, se nedan).

STADGAR
I SÖFREs stadgar står alla våra regler. Som en förening utgör stadgarna
föreningens ramverk. I stadgarna finns bland annat vad som gäller för att bli
medlem, hur styrelsen ska fatta beslut och hur en föreningsstämma ska gå till.
Ibland vill man ändra stadgarna och det kan endast göras via en stämma. För att
förändringen ska gå igenommåste förslaget röstas igenom på två varandra
följande stämmor. Förändringar i stadgarna kan göras på två sätt;

Propositioner
Ett förslag från styrelsen som läggs fram för beslut på vilken förändring som borde
ske. Propositioner lägges av styrelsen senast sju (7) dagar före föreningsstämma.

Motioner
Ett förslag från en eller flera medlemmar som läggs fram för beslut. Motioner till
föreningsstämman skall inkomma till styrelsen senast sju (7) dagar före stämman.
Det är sedan alla ordinarie medlemmar på stämman som väljer om ett förslag ska
gå igenom eller inte.

RÖSTNINGSPROCESSEN
Acklamation
När det är dags för röstning brukar acklamation vara det första alternativet
om inte votering begärs. Vid reklamation röstar man med ”ja-rop”. På
stämman är det alltså muntlig röstning med positiv acklamation som
används.

Votering
Om röstningen känns osäker kan man begära votering, det vill säga att man
räknar rösterna. Oftast sker detta genom försöksvotering där det är
handuppräckning som gäller (det här kommer under mötet göras genom
uppräckning av röstlapp). Sommedlem kan man även yrka på sluten
omröstning.
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DAGORDNING

1. Stämmans öppnande

1.1.Mötets öppnande

1.2.Val av mötesordförande

1.3.Val av mötessekreterare

1.4.Val av justerare tillika rösträknare

1.5.Mötets stadgeenliga utlysande

1.6.Fastställande av röstlängd

1.7.Fastställande av dagordning

2. Inkomna propositioner

3. Fastställande av antal ledamöter

4. Val av ledamöter

4.1 Val av ordförande

4.2 Val av vice ordförande

4.3 Val av administratör

4.4 Val av skattmästare

4.5 Val av ordförande marknadsföringsutskottet

4.6 Val av ordförande näringslivsutskottet

4.7 Val av ordförande sociala utskottet

4.8 Val av ordförande utbildningsutskottet

4.9 Val av vice ordförande marknadsföringsutskottet

4.10 Val av vice ordförande näringslivsutskottet

4.11 Val av vice ordförande sociala utskottet (event)

4.12 Val av vice ordförande sociala utskottet (sport)

4.13 Val av vice ordförande utbildningsutskottet

5. Val av Advisory Board

6. Fastställande av medlemsavgift

7. Övriga frågor

8. Stämman avslutas
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PROPOSITION
Inga propositioner har inkommit.

Senast reviderat: 2023-11-21
Plats: MA 636
Dokumentansvarig: Mary Dehlin



VALBILAGA
-Extrainsatt årsstämma-
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Valberedningens Arbete

Valberedningen 2023

Johanna Bergh (sammankallande)

Anton Eriksson

Valberedningens arbete har i stort sett efterliknat tidigare års arbete. Det har
funnits historiskt material som agerat utgångspunkt men dessa dokument har
utvecklats. Samtliga intervjuer har genomförts fysiskt för att skapa en bättre
dynamik under intervjuerna.

Valberedningen tog fram ett formulär där medlemmar anonymt fick nominera
personer som de tyckte passade på en viss post. Detta genomfördes för att
Valberedningen inte skulle missa några guldkorn samt för att ge kandidater en
extra knuff till att söka. Vi fick in 29 st nomineringar totalt och samtliga
kontaktades av Valberedningen.

Under ansökningsperioden har Valberedningen fått in flera ansökningar fördelat
till de flesta styrelseposter. Innan intervjuerna läste Valberedningen igenom
samtliga ansökningar och anpassade våra förutbestämda frågor efter respektive
kandidat. Under intervjun ställdes även passande följdfrågor för att ge kandidaten
utrymme att utveckla sina svar.

Valberedningens arbete har präglats av objektivitet för att förhindra att våra
personliga åsikter påverkar förordan. Valberedningen har diskuterat varje beslut
väldigt noggrant och sett till att samtliga i Valberedningen är överens.

Utifrån intervjuerna och ansökningarna har Valberedningen kunnat
rekommendera en styrelse med samtliga fyllda ordinarie poster förutom två (2).
Valberedningen anser att de besitter tillräcklig kunskap om kandidaterna för att
kunna rekommendera den styrelse som är den bästa för föreningen.
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VALBERDNINGENS FÖRORDADE STYRELSE 2024

Ordförande Rebeka Pavlovic
Vice ordförande Joanna Avellán
Ekonomiansvarig Wilma Holgersson
Administratör Vakant
Ordförande marknadsföringsutskottet Love Andersson
Ordförande näringslivsutskottet Vakant
Ordförande sociala utskottet Sol Wilson
Ordförande utbildningsutskottet Felicia Selsborg
Vice ordförande marknadsföringsutskottet Vakant
Vice ordförande näringslivsutskottet Jamie Kapell
Vice ordförande sociala utskottet (event) Elias Pettersson
Vice ordförande sociala utskottet (sport) Andreas Larsson
Vice ordförande utbildningsutskottet Vakant
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MOTIVERING AV STYRELSE 2024

Valberedningen har primärt bedömt sökande kandidater utifrån den post de har
sökt, för att på så sätt hitta den mest kompetenta kandidaten till varje post.
Valberedningen har enbart gett förordan utifrån posten kandidaterna aktivt sökt
och därmed inte placerat kandidater på poster de inte intervjuats för. Sekundärt
har Valberedningen bedömt hur kandidaterna skulle fungera tillsammans som en
styrelse.

Ett par poster är vakanta, trots det anser Valberedningen att de förordade skulle
fungera väl i grupp, vilket ger en bra grundförutsättning när de vakanta posterna
ska tillsättas. Valberedningen förutsätter utifrån våra intervjuer att kandidater som
inte blir valda till sitt primära val av post kommer att söka en av de vakanta
posterna.

Valberedningen anser att de förordade representerar föreningen och dess
värderingar väl och att deras samlade mängd av erfarenheter och styrkor kommer
bidra till att hålla samman och fortsätta utvecklingen av Södertörns förenade
ekonomer SÖFRE.
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PRESENTATION AV KANDIDATER TILL STYRELSE 2024

Nedan presenteras valberedningens förordade kandidater följt av motkandidater
för vardera post. Presentationerna är kandidaternas ansökningar till styrelsen.

Ordningen sommotkandidaterna presenteras i är också valberedningens
förordade ordning. Ordningen nedan är som följer, vilket också är förslaget till
ordningen på stämman.

1. Ordförande
2. Vice ordförande
3. Ekonomiansvarig
4. Administratör
5. Ordförande marknadsföringsutskottet
6. Ordförande näringslivsutskottet
7. Ordförande sociala utskottet
8. Ordförande utbildningsutskottet
9. Vice ordförande marknadsföringsutskottet
10. Vice ordförande näringslivsutskottet
11. Vice ordförande sociala utskottet (event)
12. Vice ordförande sociala utskottet (sport)
13. Vice ordförande utbildningsutskottet
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Rebeka Pavlovic - Ordförande
Förordad av Valberedningen

Namn: Rebeka Pavlovic

Ålder: 21 år

Program: Ekonomie kandidatprogrammet inriktning nationalekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Rebeka, är 21 år gammal och är uppvuxen i Stockholm. Jag skulle
beskriva mig själv som en väldigt social och inkluderande tjej som tycker om att
lära känna nya människor. Att utmana mig själv är något jag strävar efter, och
tycker därmed om att ha många bollar i luften. Jag älskar att vara en del av något
större och bidra till ett roligare studentliv för mig själv såväl som för andra. På min
fritid gillar jag att umgås med vänner, resa och bara ha kul!

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

I 6 år har jag spelat handboll där jag fått ta del av föreningslivet. Utöver att vara en
lagspelare har jag även varit både handbollstränare till yngre åldersgrupper men
också domare. Det har bidragit till att jag fått utveckla mina egenskaper inom
samarbete såväl som ledarskap från en ung ålder. Jag började engagera mig
inom studentlivet redan under gymnasiet, där jag var med och skapade en
eventkommitté från grunden och satt som ordförande för den i 2 år.

När jag började på Södertörn fanns ett fortsatt intresse att engagera sig. Jag satte
mig därför i PG för Insparken 2022 vilket var otroligt givande och gav mig en
inblick i det otroliga studentliv SÖFRE har att erbjuda. Efter det har jag suttit i
styrelsen 2023 som ordförande i det sociala utskottet.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Min främsta arbetslivserfarenhet är att jag jobbat på Ica i nu 4,5 år, där jag haft
varierande arbetsuppgifter och ansvarsområden. Jobbet har lärt mig allt från ökad
stresstålighet till eget ansvar och arbete i team.

______

Vilken post söker du?

Ordförande

Varför passar du på posten?

Efter många år av engagemang inom föreningslivet vill jag fortsätta vara med och
driva SÖFRE framåt. Som ordförande har du det övergripande ansvaret för
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föreningen, dess medlemmar men även styrelsen. Med tidigare erfarenheter både
som ordförande för sociala utskottet men även tidigare nämnda, har jag lärt mig
att leda en grupp. Att vara ärlig, driven och strukturerad är även några av de
egenskaper jag anser mig själv vara, och de egenskaper en ordförande ska besitta.
Min sociala förmåga att tala med och inför folk anser jag är behövlig för att sitta
som ordförande. Då jag har arbetat med ett flertal projekt som sociala ordförande
har jag redan en inblick i hur projekten kan utvecklas, och hur det ska ske. Att ha
suttit i SÖFREs styrelse tidigare ger enligt mig även en fördel för hur hela
föreningen ska drivas framåt men också en trygghet då jag redan har en insikt i
arbetet som förväntas av mig.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Trots att det är svårt att utveckla ordförandeposten då arbetsuppgifterna sällan
varierar mellan verksamhetsåren så finns ändå förbättringspotential.

Samarbetet mellan vice ordförande och ordförande är otroligt viktigt för att visa
enad front för resterande styrelse och därmed kan kommunikationen alltid
förbättras. Detta gäller även externa parter som SöderS, SERO, institutionen samt
andra studentföreningar på skolan. För att föreningen ska drivas framåt krävs god
kommunikation och förtroende mellan alla parter. Jag vill skapa nya kontakter
inom institutioner för att bibehålla det samarbetet vi redan har men även
utveckla det. Därmed vill jag även se över möjligheten att återinföra diplomering i
samarbete med institutionen till 2024.

Övrigt:

Jag har tyvärr inte vunnit någon Inspark än, MEN jag vann Skiweek 2023!!!
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA REBEKA

PAVLOVIC

Valberedningen har härmed valt att förorda Rebeka Pavlovic till posten som
Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2024. Rebeka har visat
stor förståelse för rollen som Ordförande tillsammans med ett enormt
engagemang för SÖFRE och dess medlemmar.

Rebeka har genom tidigare åtaganden inom föreningen visat stor kompetens
kring samtliga delar inom SÖFRE. Som tidigare Ordförande i Sociala utskottet och
eventansvarig för Insparken 2022 har Rebeka en bred erfarenhet kring hur
föreningens stora projekt arbetar tillsammans med ett styrelseperspektiv. Hon har
en stark vision kring att driva föreningen framåt och ta den till nya höjder. Med en
stor problemlösningsförmåga och en stark vilja visar hon på fundamentala
egenskaper som Ordförande. Rebeka är en inkluderande och målmedveten
person som brinner för föreningslivet.

Med Rebekas engagemang, trovärdighet och ansvarstagande anser
Valberedningen att föreningen kommer utvecklas enormt med henne som
Ordförande. Hon har visat sig besitta den kapacitet som krävs för posten
tillsammans med viljan att värna om föreningens medlemmar. Utefter ovan
nämnda egenskaper har Valberedningen valt att förorda Rebeka Pavlovic till
Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Joanna Avellan - Vice ordförande
Förordad av Valberedningen

Namn: Joanna Avellán
Ålder: 22 år
Program: Utveckling och Internationellt samarbete
______
Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en social och ambitiös tjej som ständigt letar efter nya utmaningar. Som
person tycker jag att det är otroligt kul och givande att hjälpa, samt arbeta med
människor för att nå både gemensamma samt individuella mål. Utöver mina
studier jobbar jag, gymmar och även träffar mina vänner så ofta som jag kan!

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har spelat handboll från att jag var 5, upp till att jag var 20 år vilket har gett
mig mycket av vad föreningsliv innebär. När jag slutade spela, och började på
Södertörns högskola har jag under mina 3 år hunnit sitta som eventansvarig för
en sittning, varit fadder under SÖFREs Inspark 2021 och suttit i projektgruppen för
ski week 2022 där jag satt som eventansvarig. Jag har även varit projektledare för
både Insparken 2022 och Diplomeringen som SÖFRE hjälpte skolan att
genomföra 2022. Under nuvarande verksamhetsår har jag även suttit som vice
ordförande.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Då jag under en lång tid satsade på handboll, och en pandemi kom i vägen har
jag inte mycket tidigare erfarenheter mer än att jag har jobbat på Max samt
Fabrique. Sedan har jag även arbetat som handbollsdomare.
______
Vilken post söker du?

Vice ordförande

Varför passar du på posten?

Från mina tidigare erfarenheter inom SÖFRE har jag förstått innebörden när det
gäller omhändertagandet av SÖFREs medlemmar, samt hur viktigt det är att
man verkligen tycker det är kul med arbetet som man gör. Jag är inkluderande,
lyhörd och vill att alla ska känna sig sedda och välkomna.
Detta tror jag kommer bidra till att jag som vice ordförande kan bygga upp ett
förtroende hos resterande i styrelsen samt medlemmar.
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Min kunskap inom SÖFRE tror jag ger mig en fördel i att även utveckla
uppstarterna av varje projekt, och därmed bidra till att projekten kan utvecklas till
det ännu bättre. Jag är driven och fullföljer allt jag tar mig ann, och jag vet tiden
som behövs för att genomföra arbetet som en vice ordförande gör. Allt detta
hoppas jag kommer bidra till en vice ordförande som är en stöttepelare för såväl
styrelsen som SÖFREs medlemmar.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Tack vare att jag fick möjligheten att sitta som vice ordförande inom SÖFRE under
verksamhetsåret 2023, har jag förstått innebörden av hur mycket en
sammansvetsad, och trygg styrelse betyder för arbetet inom SÖFRE. För att
skapa en sammansvetsad och trygg styrelse krävs ett tryggt forum där man vågar
lyfta tankar och mående. För att skapa en trygg miljö för styrelsen vill jag ha
kontinuerliga utskottssamtal under verksamhetsåret 2024. Jag anser att ha
utskottssamtal kommer stärka sammanhållningen men även att det skapas det
forum man strävar efter där frågor och problem kan lyftas utan att det ska vara
påfrestande.

Jag vill även fortsätta utveckla det samarbete som finns mellan vice ordförande
och ordförande. Ett nära samarbete mellan dessa är något som jag anser ger en
trygghet till resterande del av styrelsen.

Övrigt:
Vann Ski week 2023 ;)
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA JOANNA

AVELLAN

Valberedningen har härmed valt att förorda Joanna Avellan till posten som vice
ordförande för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2024. Joanna är en
drivande, strategisk och inkluderande person som visat stort engagemang samt
viljan att fortsätta utveckla inte bara posten som vice ordförande utan styrelsens
arbete i sin helhet.

Joanna har tidigare suttit i flera projektgrupper inom föreningens olika projekt,
projektledare för Insparken 2022 samt vice ordförande under 2023. Med sina
tidigare erfarenheter av styrelsearbete kan Joanna bidra med stabilitet och
erfarenhet som valberedningen anser kan driva föreningen framåt.

Joanna utstrålar empati och trygghet, några av de kvalitéer som vi i
valberedningen anser är nödvändiga för denna post. Utefter ovan nämnda
egenskaper och erfarenheter har Valberedningen valt att förorda Joanna Avellan
till Vice ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Julia Isaksson - Vice Ordförande

Namn: Julia Isaksson

Ålder: 22

Program: Entreprenörskap, Innovation och Marknad

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Julia Isaksson och jag är 22 år gammal. Jag skulle beskriva mig som
en driven och social person som brinner för planering, då jag alltid planerar mina
dagar så gott det går. Just nu studerar jag min fjärde termin på programmet
Entreprenörskap, Innovation och Marknad med inriktning på Informatik. Jag är
van att ha många bollar i luften och trivs bra med det. Jag letar ständigt för nya
sätt att utvecklas och hjälpa andra människor.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har sedan 2022 haft ett stort intresse av föreningslivet och har tagit del av ett
flertal av föreningens projekt. Under 2023 har jag suttit som
marknadsföringsansvarig för SkiWeek 2023, vilket ledde till att jag senare blev vald
till projektledare för e-day 2023. Där jag har lärt mig mycket om projektledning,
hur projekt leds och arbetas med. Jag har dessutom hjälpt till som funktionär
under konferensen Kontaktmanna som SÖFRE anordnade tillsammans med
S.E.R.O 2023. I februari 2023 valdes jag även in som studentrepresentant för
programrådet.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag startade mitt arbetsliv som 16 åring, när jag arbetade extra som simlärare för
barn i åldrarna 5-8 på helgerna och sommaren. När jag gick i gymnasiet fick jag
en deltidstjänst som försäljare på Eurosko, där jag fick chansen att jobba i två
butiker mellan september 2019 och december 2021. I januari 2021 fick jag
dessutom ett jobb på Biltema i Veddesta, där jag fick chansen att testa på olika
avdelningar. Jag arbetade främst inom kundservice, bistron, kassan och
varuplock. Tjänsten varade fram till juli 2022. Mellan oktober 2021 och augusti
2023, arbetade jag deltid som receptionist på ett hotell som heter Generator, där
jag bland annat fick möjlighet att arbeta mycket med kundservice, incheckning
och utcheckning, försäljning och kommunikation med gäster.

______
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Vilken post söker du?

Vice Ordförande

Varför passar du på posten?

Jag är en utåtriktad och driven person, som alltid vill bidra till att så många som
möjligt känner sig hörda och sedda. Jag fullföljer allt som jag tar på mig och är
duktig på att planera in min tid för att se till att allt görs inom den tidsram som är
satt. Som projektledare för e-day och marknadsföringsansvarig för SkiWeek 2023,
har jag insett vikten av samarbete och kommunikation i stora grupper. Jag har
lärt mig vikten av att vägleda och vara en stödpelare, något som jag anser är
viktigt för en vice ordförande. Jag är lyhörd och inkluderande, vilket jag tror
kommer bidra till att jag kan bygga upp ett förtroende hos både medlemmar och
resterande styrelsemedlemmar som vice ordförande.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill hjälpa till att driva SÖFRE framåt. Om jag skulle bli förtroendevald som
vice ordförande för SÖFRE, kommer jag fortsätta ha utvecklingssamtal med
övriga i styrelsen samt utveckla ett tryggt forum där frågor och problem kan lyftas
från medlemmar, detta är något jag anser kommer främja sammanhållningen i
föreningen och skapa en trygg grund för våra medlemmar. Jag vill skapa ännu
bättre kontakt med våra medlemmar, vilket kan få dem att känna sig mer
välkomna in i föreningen och studentlivet. Ett sätt att göra detta är genom att få
fler medlemmar att vilja vara med i projektgrupper och delta i olika event som vi
som förening anordnar, men även visa att vi i styrelsen alltid har dörren öppen för
att bygga nya relationer och vänskaper och hjälpa medlemmar med eventuella
problem.

Övrigt:
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Wilma Holgersson - Ekonomiansvarig
Förordad av Valberedningen

Namn: Wilma Holgersson

Ålder: 20 år

Program: Logistik och ekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en glad och positiv tjej på 20 år som bor i Flemingsberg men kommer från
Motala. Min familj och vänner skulle beskriva mig som en omtänksam person
medmycket energi. Om jag skulle beskriva mig själv skulle jag säga att jag är en
person som alltid vill utvecklas och göra mitt bästa. Jag är van med att ha många
bollar i luften och är inte rädd att ta in ny kunskap för att lyckas på bästa sätt. På
min fritid tycker jag om att träna och umgås med vänner.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Sedan 2018 har jag varit knattetränare i golf på Vadstena GK. Detta har lärt mig att
hålla fokus på rätt sak och ha koll på många saker samtidigt utan att bli stressad.

Under året som varit nu har jag suttit i SÖFREs styrelse som vice ordförande i
utbildningsutskottet. Detta har inneburit att jag har en väldigt god förståelse för
hur styrelsearbetet fungerar och hur ekonomin ser ut inom SÖFRE. Under mitt år
som vice i utbildningsutskottet har jag lärt mig att kunna kombinera
styrelsearbetet med skola och jobb. Det har också varit lärorikt att träffa olika
föreningar och ta inspiration över hur andra arbetar inom sina styrelser.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Sen några månader tillbaka arbetar jag som konsult hos Academic work på ett
kreditupplysningsföretag.

Jag har tidigare arbetat på McDonalds som arbetsledare där jag ansvarade för att
planerade upp skift samt över medarbetarna som arbetade under dessa pass.

______

Vilken post söker du?

Jag söker posten som ekonomiansvarig i Styrelsen 2024

Varför passar du på posten?
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Jag anser att jag passar för rollen som ekonomiansvarig då jag besitter kunskap
inom ekonomi och bokföring, då jag bland annat läst redovisning 2 under
gymnasiet samt varit ekonomiansvarig för WCU UF. Jag drev detta UF
tillsammans med tre andra tjejer under gymnasiet där vi vann årets årsrapport
och årsredovisning. Detta visar på att jag har kunskap om hur dessa olika
rapporter bör utformas. Jag har under min tid i SÖFREs styrelse haft en dialog
med nuvarande ekonomiansvarig Sara Olin där hon har visat mig SÖFREs
upplägg med den löpande bokföringen samt upplägget för utfall.

Jag personligen har ett stort intresse för just bokföring och redovisning efter de
första kurserna på gymnasiet samt på högskolan. Rollen som ekonomiansvarig
skulle göra att jag får en djupare inblick i hur bokföring fungerar i praktiken.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Som ekonomiansvarig för verksamhetsåret 2024 skulle jag sträva efter en mer
djupare kommunikation med utskotten i styrelsen i början av året för att då se
vad de planerar för året för att veta hur budgeten ska fördelas ut. Jag skulle även
vilja engagera hela styrelsen genom hela året för att fler ska få en djupare inblick i
SÖFREs ekonomi. Detta tror jag skulle medföra att vi alla ska se om vi håller
budgeten eller inte.

En annan förändring jag skulle vilja se över är möjligheterna om det skulle gå att
bokföringsunderlagen kan gå över till att bli digitala för att utlägg ska kunna
hanteras snabbare. Detta skulle betyda att när medlemmar gör ett utlägg med
egna pengar skulle det fysiska kvittot inte behövas vid bokföringtillfället. Däremot
skulle en av de stora prioriteringarna vara att så mycket sommöjligt handlas på
SÖFRE kortet då det blir en extra avgift vid en transaktion till en annan bank.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDAWILMA
HOLGERSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Wilma Holgersson till posten som
Ekonomiansvarig för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2024. Wilma har
ett stort engagemang för såväl föreningen som posten i sig. Det finns en stor vilja
att utveckla posten och kunskap som gör utvecklingen möjlig.

Som tidigare Vice ordförande i Utbildningsutskottet 2023 har Wilma en stor
förståelse för styrelsearbetet. Hon har visat på ett stort engagemang att lära sig
hur posten som ekonomiansvarig fungerar. Med en stark vilja att driva föreningen
framåt tillsammans med tidigare erfarenhet inom föreningen har Wilma visat
viktiga nyckelkunskaper som ekonomiansvarig.

Wilma utstrålar kunskap, vilja och ett starkt driv att fortsätta utveckla sina
ekonomikunskaper. Utefter ovan nämnda egenskaper har Valberedningen valt att
förorda Wilma Holgersson till ekonomiansvarig för Södertörns Förenade
Ekonomer 2024.
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Administratör
Vakant

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som
Administratör och har därför valt att inte förorda någon till denna post.
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Love Andersson -
Ordförande marknadsföringsutskottet

Förordad av valberedningen
Namn: Love Andersson

Ålder: 18

Program: Journalistik och digitala medier

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en kille som är allmänt glad och utåtriktad. Jag är just nu inne på min
första termin här på skolan där jag läser journalistik och digitala medier. I
gymnasiet pluggade jag teknik med inriktning information och media där jag fick
lära mig grafisk design, marknadsföring och programmering. Jag har ett stort
intresse för design och har designat saker som hemsidor och appar. Under
gymnasiet gick jag en kurs i fotografi och fotar mycket på fritiden, jag fotar allt
ifrån natur till människor, jag gör också en del gatufotografering. Jag skulle säga
att jag är en omtänksam och empatisk person som bryr sig om alla. Jag är en
person som kan arbeta både självständigt och i grupp.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

I grundskolan var trivselledare i tre år och hjälpte till att bidra till en bra stämning i
skolan på bland annat raster. Jag organiserade aktiviteter och lekar för att främja
en positiv och inkluderande skolmiljö. Jag såg alltid till att ingen var utanför. Jag
satt även med i elevrådet som elevrådsrepresentant där jag var involverad i
organisering och genomförande av olika evenemang och kampanjer för
skolan/elevsamhället. Nyligen satt jag med i marknadsföringsgruppen för min
gymnasieskola där jag var med på mässor och öppna hus. Jag har hjälpt blivande
studenter att få ett humm om både skolan och utbildningen som sedan hjälpt de
göra sitt val av utbildning. Utöver detta så var jag även med och hjälpte skolans
elevkår i gymnasiet. Jag satt själv inte i styrelsen men jag var engagerad i deras
arbete och hjälpte till att förbereda event, samt marknadsföra. Sedan satt jag även
med och förberedde och planerade min student med fest och frukost
tillsammans med några från klassen.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Just nu jobbar jag som innebandydomare både på förbundsnivå inom korpen.
Jag jobbar även lite som statist för olika produktionsbolag och produktioner när
jag har tid och ork. Dessutom har jag även erfarenheter från praktik på ÖoB där
jag jobbat med försäljning och kundservice.

______
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Vilken post söker du?

Ordförande Marknadsföringsutskottet

Varför passar du på posten?

Jag skulle säga att jag passar på posten då jag i grunden har en utbildning inom
både grafisk design och marknadsföring. Med mina erfarenheter och stora
kunskaper inom adobeprogrammen kommer jag kunna bidra till en effektiv och
väl utförd process av produceringen av marknadsföringsmaterial. Jag har ett bra
sinne för design och uppskattar designprocessen i stort. Jag strävar alltid efter att
skapa tilltalande grafiker samt få med nödvändig och relevant information för att
få ut budskapet i varje sak sommarknadsförs. Under mina år som domare har jag
utvecklat en stark ledarskaps- och samarbetsförmåga. Med dessa förmågor kan
jag hjälpa och leda mf i respektive projekt och projektgrupp i rätt riktning.

Hur vill du utveckla posten du söker?

En konkret sak jag skulle vilja utveckla är marknadsföringen utanför
”ekonomiramarna”. SÖFRE är från grunden en förening av och för ekonomer men
alla är välkomna oavsett vad man läser för program. Då jag hört att SÖFRE endast
har tillgång till ekonomistudenters mailadresser för att kunna marknadsföra
bland annat workshops och insparken, så vill jag hitta lösningar och se till att fler
personer får veta om dessa. Då föreningen välkomnar alla så vill jag se till att vi
även når ut till alla. Jag vet medmig om att flera inte känt till bland annat
insparken och känt att de missat något som kanske kunde ha varit en viktig och
rolig start på sitt studerande och sitt studentliv. I övrigt ser jag att ett starkt
samarbete mellan ordförande och vice ordförande kan bidra till en bra
arbetsmiljö. Se till att hälsan går först och kunna ge stöd för varandra i arbetet vi
gör. Finns det ett starkt samarbete minskas stress och förvirringar i det arbete
som görs och det finns en bra grund att stå på om det skulle hända något. Nu vet
jag inte jag hur det ser ut nu men det är saker som alltid kan utvecklas inom alla
poster egentligen. Dessutom vill jag se till att mf i respektive projektgrupp ska få
det stöd de vill och behöver inför sina event, här menar jag alltså att jag vill att det
ska vara ett bra samarbete medmycket kommunikation för att se till att allt blir så
bra sommöjligt, samt att ingen ska känna en enorm stress över något, jag vill helt
enkelt kunna hjälpa och underlätta för alla.

Övrigt:

Vann insparken 2023
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA LOVE
ANDERSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Love Andersson till posten som
Ordförande för marknadsföringsutskottet. Love har med ett stort engagemang
och vilja för ideellt arbete visat att han har de kunskaper och erfarenheter som
krävs för denna post.

Love har genom tidigare erfarenheter tillsammans med en gedigen strategi för
att utveckla posten sommarknadsföring visat på stor potential till Ordförande för
marknadsföringsutskottet. Han har en kreativitet och vilja som Valberedningen
anser fundamentalt för posten. Med breda kunskaper inom flertalet
redigeringsprogram och en ansvarstagande personlighet har Love visat en insikt i
vad som krävs inom posten.

Love är en social, målinriktad och kommunikativ person. Utefter ovan nämnda
egenskaper har Valberedningen valt att förorda Love Andersson till Ordförande
marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Josefin Nyman -
Ordförande Marknadsföringsutskottet

Namn: Josefin Nyman

Ålder: 22 år

Program: Entreprenörskap, innovation och marknad

______

Beskriv dig själv kortfattat:

- Tjej från Uppsala som flyttade till Stockholm för ett år sedan för att
plugga på Södertörn! Jag är kreativ och målmedveten som älskar att
skapa från mina egna idéer, både när det gäller företagande (därav valet
av programmet entreprenörskap) och med färg och form. På fritiden
dansar jag och håller på med inredning!

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

- Genom Söfre har jag engagerat mig som fadder under insparken 2023.
Det är bland det roligaste jag gjort! Jag har varit nyfiken på att engagera
mig mer i Söfre men har behövt landa lite i Stockholm efter flytten, men
nu är jag så taggad och redo!

- Under gymnasiet var jag engagerad i en dansförening vilket också var så
kul! Vi dansade och kom på koreografier tillsammans en gång i veckan
som vi sedan uppträde med på skolavslutningar, skolkamper mm.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

- Jag har tidigare arbetslivsfarenheter som säljare, kassabiträde,
elevassistent, vikarie, danslärare, receptionist samt cafébiträde.

______

Vilken post söker du?

- Jag söker posten som ordförande i marknadsföringsutskottet.

Varför passar du på posten?

- Jag passar som ordförande i marknadsföringsutskottet då jag innan
Södertörn läst en kurs inom grafik design på Linnéuniversitetet och har
därav förkunskaper inom Indesign, Photoshop och Illustratior. Jag är
även van med programmet Canva där man enkelt kan skapa snyggt
digitalt content! Jag älskar även att filma och redigera videos, detta gör
jag i iMovie.
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- Jag passar även på denna post då jag under mitt program på Södertörn
pluggat marknadsföring och det skulle vara så kul att få praktisera det!

- Jag passar även som ordförande då jag är bra på att ta ansvar,
strukturera arbete samt ta en ledarroll. Jag gillar att arbeta i grupp och
få mina gruppmedlemmar engagerade och inspirerade.

Hur vill du utveckla posten du söker?

- Eftersom att jag tycker om att filma och redigera så skulle jag vilja
utveckla denna post medmer videomaterial! Jag tror att videocontent
på Söfres instagram är ett bra sätt att fånga uppmärksamhet samt få
fler att engagera sig på Söfres aktiviteter, i och med att videocontent är
inne just med bl.a. tiktok.

Övrigt:
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Colin Runberg - Ordförande Näringslivsutskottet

Namn: Colin Rundberg

Ålder: 19

Program: Kandidatprogram i företagsekonomi

______

Beskriv dig självkortfattat:

Jag är en person som alltid har energi och driv. Att vara glad är något som
kommer naturligt för mig, och jag ser ofta det positiva i olika situationer. Jag
älskar att träna och utmana mig själv för att bli bättre varje dag.

Jag är definitivt en person som är framåtriktad och målinriktad. Jag tror på att
sätta mål och arbeta hårt för att uppnå dem. Att ständigt utvecklas och växa som
individ är något jag värdesätter högt. Så, i korthet, kan jag beskriva mig själv som
en driven och glad person och alltid strävar framåt i livet.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har inte haft någon erfarenhet av föreleningsliv/ ideellt arbete sen jag började
studer här på Södertörn. Nu ingår och jag är med i föreningsliv här på SH.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag arbetar som kock och har tidigare arbetat en hel del inom
restaurangbranschen samt livsmedel och måleri.

______

Vilken post söker du?

Jag söker näringslivets post.

Varför passar du på posten?

Jag har tidigare erfarenhet av företagande, där jag knytit till mig samarbeten
mellan olika aktörer. Att upprätthålla och skaffa goda långvariga
samarbetspartners är något som är extremt viktigt som jag alltid strävat efter i
mitt företagande.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill utveckla posten genom att utöka bredden på samarbetspartners det vill
säga nya och innovationer som gynnar studenter tex. Jag hade även sett som god
idé att utveckla posten genom en konstruktion av en onlineportal/webbplats. Där
kan företag och organisationer registrera sig och beskriva sina intressen och
resurser för samarbete. Skolpersonal och elever kan sedan använda denna portal
för att hitta och initiera samarbeten.

Övrigt:
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Ordförande Näringslivsutskottet
Vakant

Valberedningen har mottagit en ansökan till posten som Ordförande för

näringslivsutskottet men har valt att inte ge någon förordan till denna post.
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Sol Wilson - Ordförande Sociala utskottet
Förordad av Valberedningen

Namn: Sol Wilson

Ålder: 22 år

Program: Fristående kurser

______

Beskriv dig själv kortfattat: Jag är en glad solståle som alltid vill allas bästa. Jag
skulle beskriva mig själv som en positiv och utåtriktad person med ett stort
intresse av att utvecklas individuellt och självklart karriärsmässigt. På fritiden
tycker jag om att umgås med vänner och familj. Tidigare har jag spelat
innebandy, vilket har varit en stor del av mitt liv!

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Inom SÖFRE har jag engagerat mig inom olika projekt. Jag har varit
eventansvarig för Skiweek 2023, Näringslivsansvarig för
Kontaktmannakonferensen 2023 och Projektledare för Insparken 2023.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har jobbat på Destination Gotland, varit servitris på ett hotell & för nuvarande
jobbar jag på ICA MAXI.

______

Vilken post söker du?

Sociala Ordförande

Varför passar du på posten?

Jag har tidigare erfarenhet av att sitta som bland annat projektledare för
Insparken 2023, ett av SÖFRE´s största projekt. Detta har gett mig erfarenhet
inom föreningen om vikten att ge ett mervärde av studentlivet hos de medlemar
som finns i SÖFRE. Jag anser mig själv som väldigt inkluderande och lyhörd, vilket
jag själv ser som viktiga egenskaper hos en ordförande i sociala utskottet. Jag har
även jobbat nära den sociala ordförande som gett mig en inblick i vad som krävs
utav mig som en ordförande för det sociala utskottet. Jag tycker genuint att detta
är något som är otroligt roligt och något jag verkligen vill.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill skapa ett inkluderade forum där jag vill planera varierande projekt/event
som ska kunna passa för alla medlemmar. Det kan exempelvis vara genom att
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inte bara köra sittningar eller bara innebandytuneringar. Jag vill också utöka
sammarbetet mellan alla förening för att främja Södertörns Högskolas studentliv.

Övrigt

Jag hoppas att jag har ert förtroende för att vara ordförande för det sociala
utskottet 2024!
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA SOL WILSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Sol Wilson till posten som Ordförande
sociala utskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2024. Sol har
genom sin erfarenhet från Insparken 2023 visat engagemang samt viljan att driva
utskottet framåt.

Från tidigare erfarenhet inom föreningen som projektledare för Insparken 2023
har Sol visat på stor vilja att ge föreningens medlemmar en minnesvärd studietid.
Sol är en social, driven och lösningsorienterad person som har en stark vilja att
inkludera människor. Hon är strukturerad och är medveten om vikten att lyssna in
såväl medlemmarnas som olika projektgruppers åsikter.

Sol utstrålar gemenskap tillsammans med ett driv att utveckla utskottets arbete.
Utefter ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Sol Wilson
till Ordförande sociala utskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Robin Alham - Ordförande Sociala utskottet

Namn: Robin Alham

Ålder: 24

Program: Ämneslärarprogrammet, Historia & Religion

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Glad och utåtriktad person som är bekväm i sociala sammanhang

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

E-day mässansvarig, Kryssning administratör, Funktionär puben med
SA-utbildning.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Barista Espresso House, Miljöarbetare Ragn-Sells & SRV, Medlemsvärd Friskis och
Svettis

______

Vilken post söker du?

Ordförande Sociala utskottet

Varför passar du på posten?

Jag gör alltid mitt bästa för både mig själv och för andra och ser till att ta det
ansvaret som krävs för att lyckas. Jag sätter stora mål på mig själv för att resultatet
ska uppnå mina och andras förväntningar.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag ska se till att utveckla det som har fungerat tidigare och komma frammed
nya idéer tillsammans med andra i styrelsen och även alla medlemmar.
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Felicia Selsborg - Ordförande Utbildningsutskottet
Förordad av Valberedningen

Namn: Felicia Selsborg

Ålder: 22 år

Program: Logistik och ekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en glad och ambitiös tjej som alltid ger 110% i det jag gör. Skolan är något
jag alltid har tyckt om och jag lägger mycket tid på pluggandet. Jag har tidigare
arbetat inom både grundskola och förskola och jag gillar verkligen att hjälpa
andra i sitt lärande. Min familj och vänner skulle beskriva mig som omtänksam
och noggrann - jag vill alltid prestera det bästa jag kan! På fritiden gillar jag att
umgås med familj och vänner, men även bara ta det lugnt framför tv:n när tiden
finns.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag är just nu mässansvarig för e-day 2023, vilket har inneburit att sitta i
projektgruppen för ett av SÖFREs största event. [FS1]Bland annat har jag ansvarat
för inbokning av föreläsare, bokat samtliga salar för dagen och arbetat fram en
placeringskarta för utställande företag.

Under årets Inspark var jag fadderkapten, vilket gjorde mig till den främsta
kontaktlänken mellan projektgruppen och fadderbarnen i mitt lag. Jag hade
största ansvaret för fadderbarnen i mitt lag och deras trivsel, men även att se till
att all nödvändig information nådde ut till dessa i god tid.

Jag var dessutom volontär på K-manna konferensen tidigare i år, där jag var en
hjälpande hand för projektgruppen genom att bland annat dela ut goodiebags
och servera fika under dagen.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag arbetade extra på enWillys-butik under det sista året av gymnasiet, och efter
studenten jobbade jag heltid på samma butik i ca nio månader. Framför allt satt
jag i kassan, men jag stod även i PSS:en (självscanningen) där man agerar
kassaansvarig. Av detta har jag lärt mig att kunna hantera stress och ha många
bollar i luften samtidigt.

Därefter pluggade jag två högskolekurser på distans samtidigt som jag
extrajobbade som vikarie på en grundskola, innan jag arbetade heltid sex
månader som vikarierande barnskötare på en förskola. Lärdomar jag tagit från
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dessa jobb är bland annat att leda en grupp samt att se till helheten och
organisera.

För närvarande arbetar jag som läxhjälpare på en grundskola i Flemingsberg, där
jag två gånger i veckan hjälper elever i årskurs nio med extra studier inför
gymnasiet. Iochmed detta får jag till exempel arbeta med pedagogik – vilket jag
tycker är så kul!

______

Vilken post söker du?

Jag söker rollen som Ordförande utbildningsutskottet.

Varför passar du på posten?

Som tidigare nämnt är jag mycket investerad i skolan och därför skulle just
utbildningsutskottet passa mig perfekt. Jag tycker verkligen om att bidra till
andras utbildning och lärande, och har som sagt både tidigare, och för
närvarande, arbete inom just utbildning och pedagogik. Oavsett om det krävs av
mig eller inte vill jag alltid ge allt jag kan och därför skulle rollen som ordförande
passa mig utmärkt. Jag skulle hålla koll på agendan och se till att det som ska
göras görs bra och i tid.

Hur vill du utveckla posten du söker?

- Mer workshops

I nuläget har det endast varit workshops på delkurser utifrån företagsekonomi A.
Framåt ser jag förbättringspotential kring detta, dels genom att erbjuda
workshops inom fler kurser, ex. företagsekonomi B.

Man skulle även kunna se över möjligheten att ha workshops med kurser och
program utanför det ekonomiska fältet, t.ex. socionomer finns det många av inom
SÖFREs medlemmar.

- Utveckla konceptet pluggkväll vidare

Det sittande utbildningsutskottet har startat upp ett koncept med pluggkvällar,
något som jag personligen uppskattat mycket och skulle tycka var av intresse att
bygga vidare på.

- Få ökat inflytande i diplomeringen

Genom att ha en nära kontakt med skolan se till hur diplomeringen kan
utvecklas, och hur SÖFRE kan få ökat inflytande i denna.

- Göra deltävlingen i SM i ekonomi till ett större evenemang på skolan
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Årets deltävling i SM i ekonomi hade tråkigt nog ett svagt engagemang bland
SÖFREs medlemmar. Detta skulle jag vilja förbättra kommande verksamhetsår
(och fortsatt framåt).

- Utveckla Finanssällskapet vidare

Åter-uppstarten av Finanssällskapet under detta år önskar jag fortsätta.

Övrigt:

Senast reviderat: 2023-11-21
Plats: MA 636
Dokumentansvarig: Mary Dehlin



VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA FELICIA
SELSBORG

Valberedningen har härmed valt att förorda Felicia Selsborg till posten som
Ordförande utbildningsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse
2024. Felicia har genom starkt engagemang och bred kunskap visat stor potential
till posten.

Sommässansvarig i e-day 2023, volontär på Kontaktmannakonferensen och
fadderkapten visar Felicia på ett stort driv inom föreningen. Med en stark vilja att
driva utbildningsutskottet framåt och en förståelse för vikten av utbildning anser
Valberedningen att Felicia är en ideal kandidat som Ordförande för
Utbildningsutskottet. Hon visar både ledarskapsförmågor och ett brinnande
intresse för utbildningsfrågor.

Felicia utstrålar säkerhet, vilja och struktur. Utefter ovan nämnda egenskaper har
valberedningen valt att förorda Felicia Selsborg till Ordförande
utbildningsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Loui Ho - Ordförande utbildningsutskottet

Namn: Loui Ho

Ålder: 23

Program: Ekonomie kandidatprogrammet med inriktning företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Som person är jag en ansvarsfull, pålitlig och anpassningsbar (APA). Ställer alltid
upp och gör det enkelt för de jag arbetar med. Dessutom är jag även strukturerad
och anpassningsbar vilket gör att jag kan arbeta medmånga olika människor och
lösa problem som kan uppstå. Ett exempel var i militären där jag var
pizzaansvarig.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

● Stödperson och resurs till läxhjälpen på gymnasiet
● Hockeyledare
● Fotbollsledare

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

● Ställningsbyggare
● Målare
● Soldat

______

Vilken post söker du?

Utbildningsutskottet

Varför passar du på posten?

Fick bästa betyg och högst närvaro under gymnasietiden. Vet hur man
strukturerar sitt arbete och har under läxhjälpen på gymnasiettiden hjälpt elever
att strukturera och klara sina uppgifter under utsatt tid. Dessutom skapar jag lätt
kontakt med nya personer vilket kan vara bra när man kontaktar företag som ska
hålla i workshops.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Genom att anordna pluggkvällar och workshops innan tentor för att studenterna
ska få en större möjlighet att klara tentorna.

Övrigt:
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Jamie Kapell - Vice ordförande Näringslivsutskottet
Förordad av Valberedningen

Namn: Jamie Kapell

Ålder: 24

Program: Masterprogram i företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat: En driven person som vill utvecklas genom att utmana
mig själv.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Utöver SÖFRE så har jag inga erfareneheter av det. Har varit med som fadder på
insparken fem gånger och en gång som fadderbarn. Har även arbetat som
volontär på SÖFRE’s E-Day en gång.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Har för det mesta bara arbetat som lagerarbetare vid sidan av studierna. Och idag
arbetar jag extra som lokalvårdare på MTR. Har även arbetat som säljare under en
kortare period.

______

Vilken post söker du? Vice Ordförande Näringsliv

Varför passar du på posten? Jag är noggrann och har inga problem att knyta
kontakt med nya personer. Jag har sommål att arbeta som affärsutvecklare i
framtiden, och just denna roll och dess arbetsuppgifter är något som kommer att
göras som affärsutvecklare. Kommer därför att ge mitt fulla engagemang i rollen

Hur vill du utveckla posten du söker?

Vill framför allt försöka expandera antalet sponsorer och upprätthålla förmånligare
kontrakt med våra nuvarande sponsorer och framtida sponsorer.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA JAMIE KAPELL

Valberedningen har härmed valt att förorda Jamie Kapell till posten som Vice
ordförande näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse
2024. Jamie har genom ett nätverkande och strukturellt tankesätt visat förmågor
Valberedningen anser av vikt för posten.

Jamie är en utåtriktad person med som alltid fullgör sina åtaganden. Han visar på
kunskap kring vad posten innebär och har en stark kommunikativ förmåga.
Jamie visar på en stor vilja att utveckla såväl föreningen som posten utifrån ett
näringslivsperspektiv. Tidigare har Jamie varit engagerad inom föreningen som
fadder och har haft arbete vid sidan om skolan som kräver en stark
organiseringsförmåga.

Jamie är en social och strukturerad person som har en strävan efter att fortsätta
utveckla näringslivsutskottet arbete. Utefter ovan nämnda egenskaper har
valberedningen valt att förorda Jamie Kapell till Vice ordförande
näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Elias Pettersson - Vice Ordförande Sociala utskottet
(event)

Förordad av Valberedningen

Namn: Elias Pettersson
Ålder: 22 år gammal
Program: Kommunikationsprogrammet

Ommig: Ambitiös och målmedveten kille som älskar att prova nya saker och hela
tiden se saker från nya perspektiv. Hålla många bollar i luften är även något jag
brinner för och som jag konstant gör. Det gäller däremot att bibehålla fokus och
kvalitet! Vilket är som A och O. Annars är jag för det mesta glad och försöker se
alla motgångar som lärdomar. Det är medmisstagen vi lär och skapas.

Tidigare erfarenheter:

Tidigare har jag suttit med i Kontakt-manna konferensen där jag hade ansvar för
funktionärer och lite allmänt runt om kring. En rolig upplevelse som gjorde att jag
fick en inblick i styrelsen och lite vad det kan innebära att sitta med.

Insparken 2023, Eventansvarig.

Under vinter och sommar planerades utfördes och utvärderades enligt mig årets
roligaste evenemang vilket söfre styr och ställer upp. Ett stort projekt som har
krävt tålamod, samarbete och noggrann planering. Ett projekt som lärde mig mer
om samarbete och hur pass viktigt kommunikationen är mellan gruppen.

Projektledare-skiweek 2024

I talande stund sitter jag som projektledare inför resan till Österrike som sker i
januari. En chans till att få känna på hur det är att bära mer ansvar och
tillsammans medmin PL kollega lära av varandra och skapa en otrolig upplevelse
tillsammans med projektgruppen.

Arbetslivserfarenheter

Har tidigare jobbat som rörmokare, bartender, ungdomstränare,
trädgårdsmästare och i skrivande stund på Circle K sedan 4 år tillbaka.

Posten jag söker: Posten jag söker är det sociala utskottet viceordförande event.

Varför passar jag till posten?

Jag anser att jag är en utmärkt kandidat till posten viceordförande event då jag
brinner för att kommamed nya idéer och hitta nya innovativa lösningar. Men
även för att representera Söfre och få till den sociala delen så bra sommöjligt. Får
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jag en uppgift ser jag till att utföra och visa resultat. Detsamma gäller inom
föreningen, att konstant sträva efter det bästa och hitta nya spännande idéer.

Hur vill jag utveckla posten?

Jag vill behålla Söfres anda men samtidigt få till en ny glöd hos både styrelsen
men även medlemmar. Det kan handla om att mer koncist hitta på event, olika
aktiviteter men även simpla saker som kan göra det lilla extra i vardagen. Söfre
handlar om gemenskap vilket jag lägger stor vikt i. I mina ögon ska Söfre fortsätta
vara en förening där alla är välkomna och där vi gör studietiden på campus
minnesvärd. Det är här vi skapar minnen och kanske vänner för resten av livet. Jag
kommer se till att detta blir så bra som bara möjligt. NU KÖR VI!

Senast reviderat: 2023-11-21
Plats: MA 636
Dokumentansvarig: Mary Dehlin



VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA ELIAS
PETTERSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Elias Pettersson till posten som Vice
ordförande sociala utskottet (event) för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse
2024. Elias har genom tidigare erfarenhet i föreningens olika projekt visat på stort
engagemang och vilja att driva föreningen framåt.

Inkluderande, ansvarstagande samt lösningsorienterad är några av det
egenskaper som beskriver Elias och med sina tidigare erfarenheter föreningens
olika projekt. Som funktionär på K-manna konferensen 2023, eventansvarig på
Insparken 2023 och projektledare för Skiweek 2024 har han visat på stort
engagemang för föreningen samt vilja att inkludera alla.

Elias är en driven, social samt nytänkande person som har en vilja att utveckla
föreningens olika projekt och evenemang. Utefter ovan nämnda egenskaper har
Valberedningen valt att förorda Elias Pettersson till Vice ordförande sociala
utskottet (event) för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Andreas Larsson - Vice Ordförande Sociala Utskottet
(sport)

Förordad av Valberedningen
Namn: Andreas Larsson

Ålder: 24

Program: Ämneslärarutbildning med interkulturell profil med inriktning mot
gymnasieskolan - Engelska

______

Beskriv dig själv kortfattat: Jag är en sociala människa som är intresserad av varje
sport som existerar på denna jord. Jag gillar att jobba med folk och jag gillar söfre.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har varit fadder 2 gånger, suttit i söfres skiweek och är coach för söfres
korpenlag. Har även följt med på SM i ekonomi och har följt hur det är att vara
med i styrelsen.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har jobbat både på fabrik, transpotering som förare och andra små jobb. Vet
hur det är att jobba och hur det är att göra det som behövs.

______

Vilken post söker du?

Jag söker posten som Vice ordförande sport i sociala utskottet.

Varför passar du på posten?

Jag anser jag passar till posten för mitt intresse av sport och det sociala. Jag har
varit med och suttit som coach nu i en säsong så jag känner jag har fått kontroll
på en del av vad som behövs som sport men känner även jag och positionen kan
utvecklas av att ha mig som vice ordförande.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag känner det bästa sättet att utveckla denna post är att försöka förbättra det
som posten redan gör bra. Deras engagerade korpen skulle kunna bli förbättrat
med hjälp av lite anpassningar i vilken liga vi spelar i men även att göra det mer
klart för folk att korpen laget existerar. Sen skulle jag även göra så att sport
positionen ses sommer än bara en position för korpen när det finns flera sporter.

Övrigt:

Jag anser jag skulle passa bra i denna positionen för mitt engagamang och mitt
intresse. Jag känner att jag kan förbättra positionen och göra positionen och söfre
stolt att ha mig som vice ordförande. Sen känner jag även att folk i sånna här
”övrigt om dig” säger att dom är väldigt bra att ta beslut, som jag skulle även hålla
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med ommenmin extra styrka är att jag är väldigt bra att följa och utverka beslut
som jag känner blir viktigt för denna position.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA ANDREAS
LARSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Andreas Larsson till posten som Vice
ordförande sociala utskottet (sport) för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse
2024. Andreas har genom ett starkt intresse för sport tillsammans med sin sociala
förmåga visat de egenskaper Valberedningen anser av vikt för posten.

Andreas är en social och utåtriktad person sommed sin tidigare erfarenhet som
Coach 2023 visat stor förståelse för vad posten innebär. Han har ett driv att
engagera medlemmarna och vill fortsätta utveckla posten till att bli mer
inkluderande av sportevenemang. Andreas har engagerat sig i föreningen från
det att han sparkades in, som fadder, eventansvarig i SkiWeek 2022 och Coach
2023 visar han på ett engagemang för föreningen.

Andreas är en lugn, social och strukturerad person som brinner för sport. Utefter
ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Andreas Larsson till
Vice ordförande sociala utskottet (sport) för Södertörns Förenade Ekonomer 2024.
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Vice Ordförande Utbildningsutskottet
Vakant

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Vice
ordförande Utbildningsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till
denna post.
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VAL AV ADVISORY BOARD

BAKGRUND

Advisory Board är ett icke beslutsfattande rådgivande organ till SÖFREs styrelse.
Dess uppgift är att bistå i utvecklingen av SÖFREs organisation och verksamhet
samt vara ett stöd till styrelsen i den löpande verksamheten. Sammansättningen
föreslås av styrelsen och väljs sedan av föreningsstämman.

Sammansättningen bör bestå av personer som innehar ett högt intresse för
föreningen och dess fortskridning. De bör bistå med erfarenhet från näringslivet
såväl som från tidigare erfarenhet av ideellt engagemang. Advisory Board skall
enligt SÖFREs stadga bestå av minst tre (3) högst fem (5) personer.
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